

Date: 08/01/2017

(1- 2017) Circular

To All Real Estate Brokerage and Real Estate Firms

Greetings

Subject: Smart Card of Brokers

We would like to thank you for your continued Cooperation.

In our efforts to develop our services, facilitate procedures and upgrade our services to becoming smarter, please note that its effective on 10 Jan 2017, issuance of all cards related to brokers, developers and other related activities .Shall be suspended and replaced by the smart card available on Dubai Brokers Application and DLD website (www.dubailand.gov.ae). The application allows printing of the card if required For more inquiries, please contact the call center: 8004488

Faithfully Yours,

Ali Abdullah Al Ali
Director of Real Estate License Department

اليوم : 2017/01/08

تعميم (1- 2017)

السادة/مكاتب الوسطاء العقاريين والمكاتب العقارية المعنية
المحترمين
تحية طيبة وبعد

الموضوع: البطاقة الذكية للوسطاء

بداية تهديكم مؤسسة التنظيم العقاري اطيب التحايا وتشكر لكم تعاونكم الدائم معنا.

من منطلق تطوير الخدمات وتسهيل الإجراءات والتحول الذي للخدمات المقدمة في القطاع العقاري ، نفيديكم علماً بأنه اعتباراً من تاريخ 2017-01-10 سوف يتم ايقاف اصدار جميع انواع البطاقات الخاصة بالوسطاء العقاريين أو المطورين أو الانشطة الاخرى ذات صلة واستبدالها بالبطاقة الذكية المتوفرة على تطبيق (وسطاء دبي) وموقع دائرة الأراضي والأماك www.dubailand.gov.ae . مع العلم بأنه في حالة رغبة الوسيط طباعة البطاقة يمكن طباعتها من خلال التطبيق . وفي حالة وجود اي استفسار يمكن التواصل مع مركز الاتصال : 8004488

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير



السيد/ على عبدالله آل علي
مدير إدارة الترخيص العقاري